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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie over gezinshereniging (ingezonden 2 oktober 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «IND te druk voor gezinshereniging»?1 

Vraag 2
Hoe lang duurt de gemiddelde procedure en wachttijd van gezinshereniging 
op het moment? 

Vraag 3
Acht u deze termijn redelijk en acceptabel? Zo ja, waarom? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het belangrijk is om gezinnen snel te herenigen, zeker 
bij schrijnende gevallen van zieke of zwakke gezinsleden in oorlogsgebieden? 

Vraag 5
Klopt het dat de Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND) op het moment 
onderbezet is? Zo nee, waarom lopen de wachttijden voor gezinshereniging 
dan op? 

Vraag 6
Bent u bereid meer budget vrij te maken zodat de IND haar afdeling 
gezinsmigratie weer volledig kan bemensen? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.bnr.nl/nieuws/vluchtelingen/263606–1510/ind-te-druk-voor-gezinshereniging
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